
ARR"ESO SEJLKLUB 1.4.1996

Referat fra klubbens ordinrere generalforsamling d. 24 marts 1996.

Generalfbrsarnlingen fulgte den udsendte dagsorden.

Vedr. pkt l.
Mogens wismann bsd velkommen og foreslog Erling Leth som dirigent.
EL blev ensstemmigt valgt og konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt.

Vedr. pkt.2.
MW gennemgik den udsendte irsberetning. Beretningen blev godkendt.

Vedr. pkt 3.
Regnskabet og bugettet blev gennemgiet af lb Hovedskov. Flere sporgsmfll af uddybende
karakter blev besvaret. Regnskabet blev godkendt . Flere medemmer var ikke tilfreds med
et estimeret budgetunderskud for 1996 pi smi 4000 kr. og foreslog en kontingent-
forhojelse pi 100 kr., bl.a andet for at f;i forhojet belsbet tlt afn. af kapsejladsJr,
vedligeholdele m.v..Forslaget blev vedtaget med virkning fra kalenderlret 1997. Det blev
ligeledes foresliet at opkreve et ekstra kontingent for 1996 pi kr. 100, hvilket ligeledes
blev vedtaget med stor nrajoritet. Kontingentforhojelserne galder kun for medlemmer i
af<l. I og IIL

Vedr. pkt.4.
Sporgsmilet vedr. udlevering af medlemslister til Dansk Sejlunion i forbindelse med
udsendelse af et gratis sejlerblad blev drsftet, og det blev vedtaget at fremsende navnelister
t i l  DS.
Efter afstemning blev det ligeledes vedtaget ikke at udlevere medlemslister til offentlise
myndigheder m.v. Bestyrelsen blev efter afstemning bemyndiget til at ophenge
medlemslister med angivelse af , navn , bidplads nr og telefon nr. , i klubhuset.
Hvis nogle medlemmer ikke snsker deres navn oy'eller tlf. nr. offentliggjort, vil dette blive
respekteret.

Vedr.pkt.5.
Valg af bestyrelse.
Den fungerende formand Mogens Wismann blev valgt til ny formand af en enig general-
forsamling. Som nyt bestyrelsesmedlern blev ligeledes ensstemrnigt valgt Jorn Hovgaard.
Som det andet nye bestyrelsesmedlem blev efter skriftlig afstemning valgt Svend Jensen.
Der var een modkandidat.
Kasserer og sekreter var ikke pi valg.
Som suppleanter til bestyrelsen blev folgende valgt efter skriftlig afstemning : Jorn Halleby
og Henrik Pedersen.

Erling Leth og Hans Byberg blev genvalgt sonr revisorer.
Jens Yde Andersen blev valgt som revisorsuppleant.

vend.



Vedr.pkt.6 -Eventuelt

MW frernlagde en standard forslags/klageformular som vil blive udleveret ved henv. til et
af best.medlemmerne. Dette for at undgi at nogle brender inde med gode forslag eller
klager. Klager bor tages op til debat i fuld offentlighed.Der vil blive opsat en forsiags/klage
tavle.
Bestyrelsen fortsatter af forskellige kanaler at soge om penge til havneudclybning.
Til aflssning for " Ynglingen " vil der blive anskaffet en brugt " Stortriss" til omkring
15.000 kr
Bestyrelsen blev pilagt at fastsette betingelserne for l6n/leje af klubbens bf,de.

Folgende udvalg blev etableret/suppleret:
Kapsejladsudvalget: Jorn Hovgaard, odette og Kurt Sorensen, Jorn Halleby

Ungdomsudvalget: Aksel Nielsen, Jane Nielsen,llenrik Pedersen,Poul poulsen og som
ungdomstr&ner : Jacob Halleby

P.R udvalget: Solvej Dalsgaard, Jens yder Andersen, Mogens wismann, Henry
A.Willumsen.

Festudvalget: Ruth Lykke, Susanne Jcnsen,Jan Taldorf , Ulrik yde Andersen.

Bestyrelsen har varet til msde med miljoudvalget for Fr.borg amt. og MW giorde rede for
de miljotiltag som klubben vil indfsre. Der vil bl.a. blive opsat en container til malingsrester
m.v. Medlemmerne blev opfordret til ikke at halde bl.a. maling ud pl jorden.

I forbindelse med en gennemgang af forsk.forsikringsspsrgsmil, indskarpede Ib
Hovedskov at brug af kranen er pi eget ansvar.
Det blev pfilagt bestyrelsen ikke at llne klubhuset ud i sejlsesonen ( april/sept) og lige-
ledes indskerpe at lineperioden er fra kl. 14.00 til kl. 12.00 neste dag. ner mi ikke
dispenseres herfor.

Medlemmerne blev opfordret til at spare pi stommen i klubhuset ( bl.a.at skrue ned for
vannen n&r huset forlades i fyringssesonen)

Det blev foresliet at der etableres lys pi havneomr8det s&ledes at sejlerne har lys til at
pakke grej sammen ved torsdagssejladserne sidst pi s&sonen. Erik Anclersen tiibod at
forrere klubben de nsdvendige kabler. Ligeledes blev det foresliet at fyrene ved
indsejlingen blev tilsluttet nettet og trendt pennanent. Bestyrelsen ser pe sagen, men det er
selvfolgelig stadigt et sporgsmil om skonomi.

Jorn Hovgaard rnodtager bestilling p& klubstandere (knaphulsflag) pris ca. 50 kr. Der var
15 interesserede p& modet, men JH modtager gerne flere bestillinger.

Der blev efterlyst ideer og tiltag til forogelse af rnedlemstallet. Ktubben aflrolder ogsfl i ir
sejlerdag. I 1996 i forbindelse med I'lelsinge Konrmunes ldrretsunions "ldrattes dag" som
desverre blevet er blevet udskudt fra ntaj til august.

Dirigenten og formanden takkede forsamlingen for god ro og orden.


